
PROTOKOL Nr XXXVIII/2010

z obrad XXXVIII SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 10 listopada 2010 r.

Otwarcia obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 10
Przewodniczacy Rady Pan Adam Roslaniec. StwierdziI na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 14 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy
- ZastejKa W6jta Gminy
- Skarbnik Gminy
- Kierownik Gospodarki Komunalnej
- Dyrektor GZEAS
- Kierownik GOPS
- Radca prawny
- Dyrektor Publicznego Gimnazjum

w Kolbieli
- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Rudzienku

- Posel na Sejm RP
- Radna Powiatu
- Radny Powiatu
- Radny Powiatu
- Kierownik Posterunku Policji
w Kolbieli

- Kierownik SPZOZ w Kotbieli
- redaktor ,,Linii Otwockiej"
- nauczyciel Szkoly Podstawowej

w Kolbieli
- nauczyciel Szkoly Podstawowej
w Kolbieli

- soltysi wedlug dola_czonej listy
oraz mieszkahcy.

- Pan Adam Budyta,
- Pani Ewa Mazek,
- Pani Hanna Michalska,
- Pan Zbigniew Parol,
- Pani Bozena Wilczek,
- Pani Jolanta Zdunczyk,

- Pan Adam Dujczynski,

- Pan Andrzej Jaworski,

- Pani Ma!gorzata Szostak,

- Pani Anna Osinska-Kostyra,
- Pani Anna Sikora,

- Pani Aneta Bartnicka,
- Pan Mieczyslaw Nowak,
- Pan Grzegorz Michalczyk,

- Pan Mariusz Kilim,
- Pani Elzbieta Frydrysiak,

- Pan Andrzej Kaminski,

- Pani Justyna Ogrodniczuk,

- Pani Magdalena Bienkowska,

Przewodniczacy powita! przybylych i poinformowal, ze przed przystapieniem do realizacji
porzajdku obrad odb^dzie siê  uroczyste awansowanie na wyzszy stopien zawodowy
nauczycieli ze Szkoly Podstawowej w Kolbieli: Pani Justyny Ogrodniczuk i Pani Magdaleny
Bierikowskiej.

Pani Justyna Ogrodniczuk i Pani Magdalena Bienkowska zlozyly slubowanie. Nastejmie
otrzymaly akty mianowania i gratulacje od W6jta Gminy i Przewodniczacego Rady.

Przewodniczacy na prosb? Radnego Powiatu Pana Grzegorza Michalczyka przekazal mu
glos, celem umozliwienia mu skorzystania z pkt. 6 proponowanego porza^dku obrad -
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Okolicznosciowe wyst^pienia.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk wyjasnil, ze z uwagi na zbieg terminu Sesji Rady
Gminy Kolbiel z ,,Dniem Pracownika Socjalnego" bedzie musial opuscic wczesniej sal?
obrad.
W swoim wystaj)ieniu przypomnial, ze w konczacej si? kadencji Rady Powiatu Otwockiego
Gmina Kolbiel miata tamze 3 swoich przedstawicieli. Stwierdzit, ze dzieki wsp61pracy
wewnetrznej jak i zewn^trznej, takze wiadzy ze spoleczenstwem udalo si? duzo osi^gnac.
Podziekowai za udzielone wsparcie. Podkreslit, ze waznyjest kontakt z wyborcami oraz
mozliwosc uzyskania kontaktu z jego osoba. i uzyskania pomocy. Zwr6cil uwag?, ze zaniechal
odbywania swoich dyzury z uwagi na brak zainteresowania mieszkahc6w.
Nast^pnie przekazal zebranym radnym i soltysom ,,Sprawozdanie z dzialalnosci wladz
Powiatu Otwockiego w okr^gu wyborczym - Osieck, Sobinie-Jeziory, Kotbiel."
Podziekowa! za mozliwosc reprezentowania spolecznosci Gminy Kotbiel w ciaj>u ostatniej
Kadencji Rady Powiatu Otwockiego.

W6jt Gminy wraz z Przewodniczacym Rady wreczyli podziekowania Radnemu Powiatu Panu
Grzegorzowi Michalczykowi.

Przewodniczapy przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowanv porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzajiku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. PodJQcie uchwaly w sprawie:

- likwidacji rachunku dochod6w wlasnych wjednostkach budzetowych.
5. Wystaj3ienie W6jta Gminy Kolbiel.
6. Okolicznosciowe wystaj)ienia.
7. Wystaj)ienie Przewodnicza^cego Rady Gminy Kolbiel.
8. Wr$czenie podzi^kowan.
9. Zamkni^cie obrad.

Przewodnicz^cy poinformowal o propozycji wprowadzenia do porzadku dodatkowych
projekt6w uchwal:

1. w sprawie: zmian w budzecie Gminy na rok 2010;
2. w sprawie: zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakladu

Opieki Zdrowotnej.

Przewodnicz^cy poddat pod glosowanie zamian^ w porzajiku obrad - dodanie do pkt 6
podj^cie uchwal, uchwaby w sprawie: zmian w budzecie Gminy na rok 2010
Za jej przyjeciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si^ -
nie bylo. Porzadek obrad zosta! przyjeJajednoglosnie.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zamian^ w porzadku obrad - dodanie do pkt 6
podjecie uchwal, uchwaly w sprawie: zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego
Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.
Za jej przyj^ciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie^ -
nie bylo. Porzajiek obrad zosta! przyjetojednoglosnie.



Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmieniony porzadek obrad.
Zajego przyj$ciem glosowalo 14 radnych, gk>s6w przeciw - nie by!o, wstrzymujacych si? -
nie bylo. Porzadek obrad zostal przyj^tyjednoglosnie.

l<viili / .ujac pkt 3 por/.adku obrad Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyjfcie
protokolu z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kotbiel.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do niego uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyj^cie protok61 z obrad XXXVII Sesji Rady
Gminy Kolbiel.
Zajego przyj^ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si? -
nie bylo. Protok61 z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal przyj^tyjednoglosnie.

Rcalizuji)o pkt 4 por/;|(lkn obrad pr/ystapiono do podjfcia uchwal.

Przewodniczacy odczytal uchwal^ Nr XXXVIII/217/2010 w sprawie: likwidacji rachunku
dochod6w wlasnych wjednostkach budzetowych.

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek.
Poinformowala, ze przyj^cie uchwaly jest konieczne z uwagi na wymogi nowej ustawy o
fmansach publicznych. Na rachunku dochod6w wlasnych gromadzone byly srodki z
darowizn, odszkodowania PZU, oplaty za zywienie. Na dzien 31 grudnia srodki te zostana^
przekazane do budzetu Gminy Kolbiel.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy s^pytania radnych? Nie widz^.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwal^Nr XXXVIII/217/2010 w sprawie:
likwidacji rachunku dochod6w wlasnychwjednostkach budzetowych.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
si<? - nie bylo. Uchwalf Nr XXXVIII/217/2010 przyjetojednoglosnie.

Przewodniczacy odczytal uchwal^NrXXXVIII/218/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawita Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sâ  pytania radnych? Nie widz^.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwal^Nr XXXVIII/218/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 14 radnych, g!os6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
si? - nie bylo. Uchwale_ Nr XXXVIII/218/2010 przyjetojednoglosnie.



Przewodniczacy odczytat uchwal? Nr XXXVIlI/219/2010 w sprawie: zatwierdzenia zmian w
statucie Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Kierownik SPZOZ w Kolbieli Pani Elzbieta
Frydrysiak.
Poinformowala, ze zmiany w statucie SPZOZ sa_ konieczne z uwagi na zmian? zasad
fmansowania przez NFZ. W celu uzyskania kontraktu na rehabilitacj^ na przyszly rok
konieczne jest podzielenie poradni rehabilitacji na dwie poradnie: rehabilitacji gdzie bedzie
przyjmowac lekarz i poradni fizykoterapii z kinezoterapiaJ krioterapia^

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sa_pytania radnych? Nie widz^.

Nastepnie przystapiono do glosowania nad uchwal^Nr XXXVIII/219/2010 w sprawie:
zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, g!os6w przeciw - nie by!o, wstrzymuja_cych
sie - nie byio. Uchwale. Nr XXXVIII/219/2010 przyjeto jednoglosnie.

Nastejmie rcalizuj;jc pkt 5 porz;{dUu obrad Przewodnicza_cy przekazal glos W6jtowi Gminy
Panu Adamowi Budycie.

W6jt Gminy Pana Adam Budyta na wstepie swojego wystapienia podziekowal za owocna^
wsp61prac? w kadencji 2006-2010 mieszkancom Gminy Kolbiel, Radzie Gminy Kolbiel na
czele z jej przewodnicz%cym za prac? na sesjach i posiedzeniach, tworzenia prawa
miejscowego, za merytoryczna prac? nad nim i wprowadzanie go w czyn. Podzi^kowal
softysom za pelnienie funkcji posrednik6w pomiedzy wladzami Gminy a mieszkahcami.
Docenil ich wysiJek w przyjmowaniu pr6sb, prowadzeniu rozm6w i spotkan, angazowaniu
mieszkahc6w do prac spolecznie uzytecznych. Podzi^kowal Zast^pcy w
W6jta Pani Ewie Mazek, Skarbnikowi Gminy Pani Hannie Michalskiej, kierownikom i
dyrektorom gminnychjednostek organizacyjnych, a takze pracownikom Urz^du Gminy.
Podkreslit, ze nigdy nie ma mozliwosci zaspokojenia wszystkich potrzeb mieszkahc6w
Gminy. Nastejmie wymienil jakie potrzeby mieszkanc6w w poszczeg61nych dziedzinach
udalo si? zaspokoic w kadencji 2006-2010.
Drogi - nakladki asfaltowe w G!upiance, Karpiskach, Czlek6wce, Kolbieli. Wykonanie
nowych dr6g w Siwiance, Oleksinie, Starej Wsi Drugiej, Radach6wce. Wsparcie finansowe
polozenia nakladki na odcinku drogi powiatowej w Sepochowie i Rudnie. Potozenie kostki
brukowej na ulicach w Kolbieli i we wsp61pracy z mieszkancami w Rudzienku, Czlek6wce,
Nowej Wsi.
Wykonano tez utwardzenie z kostki brukowej parking6w przez SPZOZ w Kolbieli i przy
cmentarzu.
Oczyszczalnia sciek6w - przyjmuje coraz wifcej nieczystosci cieklych z kanalizacji. Siec
kanalizacyjna wybudowana jest w Kolbieli, konczy sif jej budowa w Gadce. Trwaj% prace
nad rozbudowa. sieci o miejscowosci Bork6w, Rudno i Rudzienko. Inwestycja ta poprawi stan
srodowiska naturalnego.
Budynki plac6wek oswiatowych - wszystkie przeszly termomodernizacj^ (poza budynkiem
Szkoly Podstawowej w Rudzienku i budynkiem przedszkola), wszystkie mja. ogrzewanie
gazowe, maj^wymienione okna.
Oswietlenie uliczne - dobudowywanejest co 3 lata.
Przybywa teren6w pod budownictwo, na kt6rych powstaja^ wodociEgi, kanalizacja, drogi i
oswietlenie.



Place zabaw i boiska - ma je juz wiekszosc miejscowosci. Teren rekreacyjno-sportowy w
Kotbieli majuz uchwalony Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego i opracowana
koncepcj?. Przyszla rada bedzie musiala zajac si? wybudowaniem na nim infrastruktury. W
Czlek6wce wybudowano hal? sportowa^.
Gmina wspiera dzialalnosc sportowa^ i kulturalna_ - Kolbielska_ Lig? Wiosek, Klub ,,Sok61",
Klub ,,Bielik", Zesp61 Top Dance, zespoly ludowe: Gwarki, Katowiaki i Kajducki.
Infrastruktura sluzby zdrowia - zrealizowano remont budynku SPZOZ, zakupiono wiele
nowoczesnego wyposazenia i sprzetu medycznego.
OSP - na terenie Gminy jest 11 jednostek, wykonywane s% remonty remiz i zakup sprzetu
strazackiego.
Swietlice wiejskie sa_ remontowane. Gmina pozyskuje grunty na potrzeby wsi, a nie jak to
bylo niegdysje sprzedaje.
Gmina wspiera upami^tnienie wydarzen historycznych i os6b zasluzonych. Takie inicjatywy
mialy miejsce w Czlek6wce, Kolbieli, Karpiskach, Sufczynie i Skorupach.
Wladze Gminy nie zapominaja. o malych inwestycjach takich jak udraznianie row6w
przydroznych, ustawianie tablic informacyjnych i ogloszeniowych.
Wladze Gminy wsp61organizujti imprezy takie jak Dozynki, wspieraja_ imprezy lokalne i
powiatowe.
Wspieraja_ i utrzymuja_ warunki zewnftrzne i wewn^trzne przyczyniaja^ce si? do tworzenia
nowych miejsc pracy.
Wspieraja_ lokalne inicjatywy mieszkanc6w sotectw, chociazby w postaci wyodrebnienia
funduszu soleckiego i pomoc w realizacji zadan z niego finansowanych.
Gmina Kolbiel wykorzystuje srodki unijne i zewnetane. Rozw6j Gminy w tym zakresie
widoczny jest szczeg61nie dla os6b ja_ odwiedzaja^cych. W najnowszej ,,Linii Otwockiej"
ukazala si? artykul, w kt6rym opublikowano ranking wykorzystania srodk6w unijnych i
zewnetrznych przez samorzEtdy w kadencji 2006 - 2010. Na 160 jednostek samorzajdu
terytorialnego Gmina Kolbiel zajfla 25 miejsce.
W6jt Gminy zwr6cii uwage^ ze realizowane sa_ wszystkie potrzeby mieszkanc6w. Wyrazil
nadziej?, ze nie ma r6znic pomi^dzy miejscowosciami, a mieszkancom zyje si^ lepiej. Zyczyt
wszystkim, aby nast^pna kadencja byla udana dla Gminy Kolbiel. Stwierdzil, ze liczy na
mozliwosc pracy dla Gminy Kolbiel r6wniez w przyszlej kadencji. Wyborcom zyczyt
zwyci^stwa w wyborach samorza^dowych ludzi majJrych, pracowitych i uczciwych.

Pkt 6 |K>i/,:|<lku obrad - wystqpienia okolicznosciowe.

Posel na Sejm RP Pani Anna Sikora podzi^kowa!a za mozliwosc uczestnictwa w
sesjiStwierdzila, ze kohczaca si? kadencja samorzadu terytorialnego byla trudna. 2 pierwsze
lata to okres dobrej koniunktury, 2 nastepne to kryzys gospodarczy, z kt6rym jednak Polacy
sobie swietnie poradzili. Wyrazila przekonanie, ze samorzad Gminy Kolbiel zrobil wszystko,
zeby w Kolbieli i okolicznych wsiach zylo sif lepiej. Zdaniem Poslanki wladze samorzadowe
istotnie przyczynily sie^ do korzystnych i widocznych zmian Kolbieli i okolic, z kt6rych ona
r6wniez jest dumna.
Poinformowala, ze na sesjf zaprosili ja_ mieszkahcy. Stwierdzila, ze jest oskarzana przez
W6jta Gminy i Przewodnicza_cego Rady o wstrzymanie prac nad obwodnica_ Kolbieli.
Kategorycznie zaprzeczyla, ze podobne dzialania z jej strony mialy miejsce. Stwierdzila, ze
otrzymala wszystkie warianty przebiegu obwodnicy i jej powinnoscia. bylo wyjscie z impasu
w tej sprawie, wsparcie lokalnej spolecznosci Gak to czynila r6wniez przy innych tego typu
inwestycjach na terenie wojew6dztwa mazowieckiego).
Poslanka poprosila o sprostowanie publicznych wypowiedzi oskarzaj%cych ja_ o zablokowanie
budowy obwodnicy, przyczynienie siê  do smierci ludzi na ulicach z powodu braku tej
inwestycji oraz branie !ap6wek w sprawie obwodnicy. Zasugerowala, ze taka wiedza
zobowiazuje do zlozenia doniesienia o popelnieniu przestepstwa. Wyrazila swoje ubolewania,



ze przez charakter swojego wystapienia nie wpisala si? w uroczyste zakohczenie kadencji
2006-2010.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta podziekowal Postowi na Sejm RP Pani Annie Sikorze za
przybycie. Stwierdzil, ze nie podejrzewa i nie posadzal jej o lap6wkarstwo. Wyjasnil, ze
odczytat jedynie artykul z biuletynu wot.pl. Mieszkancy uslyszeli caly artykul i nie chce
dyskutowac na ten temat. Podni6sl, ze kazdy moze samodzielnie ocenic tresc artykulu.
Wyrazil nadzieje^ ze Pani Posel dobrze dziala na rzecz mieszkanc6w Gminy Kotbiel i zyczyl
jej sukces6w. Zwr6cil uwag?, ze wyborcy bfda^ mieli okazj? oceny jej pracy dla Gminy
Kolbiel w najblizszych wyborach parlamentarnych.

Posel na Sejm RP Pani Anna Sikora ponownie poprosila o sprostowanie pos^dzen ja^ o
zablokowanie obwodnicy.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Adam Roslaniec stwierdzil, ze W6jt Gminy Pan Adam
Budyta nie oskarzal Pani Postanki Anny Sikory o to co wymienila w swoim wystajneniu. Na
ostatniej sesji przeczytaljedynie wspomniany artykul z biuletynu wot.pl.

Soltys wsi Wladzin Pani Marta Orlos- Araszkiewicz stwierdzila, ze W6jt Gminy na spotkaniu
wyborczym we W!adzinie sformulowal oskarzenie, ze sprawa obwodnicy byla ,,zalatwiana
pod stolem". W6jt Gminy, zdaniem Pani Soltys, przy tej okolicznosci zasugerowa!
mieszkahcom koniecznosc zastanowienia si? czy nalezy glosowac na Poslank$ Sikorf w
najblizszych wyborach.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Adam Roslaniec poprosit Poslank$ Pania^ Ann? Sikor^ o
rozmow^ po zamknieci sesji.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze wozi wspomniany artykul ze soba^ na spotkania.
Stwierdzit, ze nie odniesie sif do spotkah w Osrodku Edukacji Lesnej, gdyz nie byl ich
uczestnikiem. Zwr6cil uwag^, ze r6wniez posl6w czeka wyborcza weryfikacja w przyszlym
roku. Podni6sl, ze kazdy ma prawo miec wizj^ i posiadac widz^ o osobach, czy zdzialaty cos
dla Ziemi Kolbielskiej, czy nie. Podkreslil, ze nie oskarzyt Poslanki Anny Sikory o
lap6wkarstwo.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdzi!, ze b^daj: obecnym na spotkaniu wyborczym we
Wladzinie nie moze potwierdzic wersji wypowiedzi W6jta Gminy przytoczonej przez Pania_
Sohys MartQ Orlos-Araszkiewicz. Jego zdaniem W6jt Gminy na spotkaniu tym odczytal
jedynie artykul z biuletynu wot.pl. Stwierdzil, ze Pani Sohys Orlos-Araszkiewicz powitala
chlodnojego i W6jta Gminy.

Radna Pani Leokadia Konca podsumowala prac? Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu
i Spraw Socjalnych, kt6rej byla przewodnicz^cym w kadencji 2006-2010.
Podkreslila, ze cz^stokroc powtarzala sif sytuacja przekroczenia pod koniec roku wydatk6w
na oswiat^ w stosunku do zaplanowanych. Poinformowala, ze w trakcie kadencji Komisja
Oswiaty odwiedzala plac6wki oswiatowe i zapoznawala si? z ich dzialalnosci^. Komisja
zajmowa!a si^ takimi sprawami jak m.in dow6z dzieci do szk6l, zatrudnianie logopedy,
projekty swietlic srodowiskowych i internetowych. Zwr6cila uwagQ, ze jako uczestnik
uroczystosci szkolnych mogla byc swiadkiem duzej dojrzalosci mlodziezy, jak r6wniez
mozliwosci jakie daje jej wsp6!czesna polska szkola, w tym w szczeg61nosci w zakresie
kontakt6w z r6wiesnikami z innych panstw. W zakresie zdrowia zwr6cila uwag^ na istotne
wsparcie samorza_du gminnego dla SPZOZ, dzie>i czemu m6g! si^ on ubiegac o certyfikat
ISO. W dziedzinie sportu najwazniejsze zdaniem Radnej bylo polaczeni sie^ Klubu 'Sok61" z
klubem z Celestynowa. Dzifki czemu Klub Sok6l moze istniec. W zakresie kultury zwr6cila



uwage^ na fakt braku w gminie koordynatora gminnego ds. kultury. PodziQkowatxwszystkim
obecnym za wsp6lprac^.
Na koniec swojego wystapienia wyrecytowala wierz o jej trudnych relacjach z niekt6rymi
mieszkancarni.

Radna Powiatu Pani Aneta Bartnicka podsumowujac swoja^ dzialalnosc samorzadowa^ w
kadencji 2006-2010, stwierdzila, ze jest to cie>ka praca, szczeg61nie dla osoby, kt6ra tak jak
ona nie miala w tym zakresie wczesniejszych doswiadczen i byla najm)odsza^ radna^ Powiatu
Otwockiego. Podzifkowala za mozliwosc reprezentowania mieszkanc6w Gminy Kolbiel oraz
za wsp61prac^.

Radny Pan Waldemar Kloch podkreslil, ze zadna wtadza samorzadowa nie zrealizuje
wszystkich potrzeb mieszkahc6w. StwierdziJ, ze Radzie Gminy i W6jtowi udalo sie. dojsc do
porozumienia i stworzyc plan dzialania na cala^ kadencj?. Podkreslit, ze wtadze Gminy
Kolbiel staraja. si? sluchac mieszkanc6w i realizowac ich potrzeby. Zwr6cil uwag? na
znaczace zwi^kszeni sie_ srodk6w budzetowych gminy Kolbiel na przestrzeni jego
dziatalnosci w radzie gminy. Podkreslit, ze wszelkie sukcesy gminy KotbieI sâ  wynikiem
porozumienia, bez kt6rego bytoby o nie trudno. Zaapelowal o stworzenie planu rozwoju
gminy przez wtadze Gminy Kolbiel przyszlej kadencji. Zwr6cil uwag$, ze nie wszystkimi
sprawami mieszkanc6w moze zajac si? rada gminy. Do kategorii takich spraw zaliczyl
kwesti? obwodnicy.

Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze mial mozliwosc uczestnictwa w wielu Sesjach Rady Gminy
Kotbiel i przystuchiwania si? ich obradom. Podkreslil, ze trzeba skuteczniej przekazywac
informacj^ o zapadlych na nich ustaleniach w teren. W zwiazku z tym nalezy poprawic
funkcjonowanie strony BIP. Poinformowal, ze nie m6gl otworzyc pliku z przedostatnim
protokolem z Sesji Rady Gminy Kolbiel.
Podkreslil, ze dzieki dzialaniom Posel na Sejm RP Pani Sikorze mieszkahcy mieli ,,otwarte
drzwi" w sprawie obwodnicy w wielu instytucjach i dost^p do wielu dokument6w. Ocenil
pozytywnie jej role^ w sprawie obwodnicy. Stwierdzit, ze przedstawiciele Gozdu, Skorup i
Bociana nie maja sobie nic do zarzucenia. Mieszkancy tych miejscowosci zdaniem Pana
Takacza zostali zaskoczeni decyzjami znanymi wczesniej organom gminy. Pan Tkacz
poinformowal, ze przedstawiciele Bociana, Gozdu i Skorup postanowili z mieszkaricami
przekazywac informacje na temat obwodnicy. Z uwagi na brak miejsca skorzystali z gosciny
Osrodka Edukacji Lesnej. Spotkania takie mia!y czesc oficjaln^ i skladkow% prywatna^.
Stwierdzil, ze do organizator6w tych spotkan nalezalo wyt^czne prawo ustalania listy gosci.
Poinformowal, ze kiedy najednym z takich spotkan pojawil si^ Przewodniczacy Rady musial
zostac wyproszony z cz^sci prywatnej. Stwierdzil, ze wiele obiecywano w kwestii obwodnicy
Kolbieli. Powinno sif jednak doprowadzic do realizacji oczekiwan wszystkich mieszkanc6w.
Zauwazyl, ze dzialania mieszkanc6w powinny byc wspierane przez organy samorzajdu
terytorialnego. Nie zgodzil sie^ ze zdaniem Radnego Waldemara Klocha, ze rada gminy nie
moze zajmowac si^ kwestia^ obwodnicy.
Zyczyl przyszlym wladzom Gminy Kolbiel aby dzialaly na rzecz tego terenu. Stwierdzit, ze
udalo si? doprowadzic do wsp6tpracy pomi^dzy 3 miejscowosciami oraz, ze b^dzie
mozliwosc rozmowy na ten temat na spotkaniach przedwyborczych.

Kierownik SPZOZ w Kolbieli Pani Elzbieta Frydrysiak podziekowata w imieniu SPZOZ i
pacjent6w za wsp61prac? z W6jtem Gminy i Rada^ Gminy nie tylko obecnej, ale i poprzedniej
kadencji. Stwierdzila, ze od 8 lat wsparcie dla SPZOZ jest znaczace. Przypomniala, ze od 11
lat pemi swoj^ funkcj?. Stwierdzita, ze jej prosby o wsparcie finansowe ze strony Gminy
zawsze sâ  spelniane. Zyczyla wszystkim, aby nastejma rada gminy byla tak dobrajak obecna,
zeby tworzyli ja^ ludzie nie kl6tliwi, a zdolni dzialac dla mieszkanc6w i tego terenu, aby w
wyborach samorzadowych wygrali kandydaci, kt6rzy maj^juz osi^gni^cia.



Radna Pani Leokadia Konca stwierdzita, ze kocha swojii wies Bocian. Poinformowata, ze w
trakcie tej kadencji zmuszano jn do udowodnienia, ze W6jt Gminy Kolbiel tamal prawo,
czego zrobic nie mogla. Stwierdzila, zejest ,,tajemnica_poliszynela" wjaki spos6b Pan Tkacz
nabyt dzialk? na Bocianie i wjakim to sie^ odbylo przetargu.

Radny Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze sprawa obwodnicy jest wazna takze dla
mieszkahc6w Kolbieli i Sej3ochowa, gdzie wystepuja^ dorazne objazdy. Zauwazyt, ze radni
daza_ do rozwia_zywania problem6w gminy. Co widac takze w inwestowaniu w drog?
powiatowa_ w Sepochowie. Kwestia obwodnicy lezyjednak w kompetencji GDDKiA.

Radny Pan Andrzej Prasula stwierdzil, ze dzialalnosc radnego nie zawsze jest spektakularna.
Radny powinien rzetelnie pracowac. Stwierdzil, ze efekty rzetelnej pracy rady w tej kadencji
widac. Zaapelowal do kandydat6w na radnych aby zacz^li prace^ od swojego najblizszego
otoczenia, bo jesli nie przejawiaja_ takiej aktywnosci to nic nie zrobia_ takze dla calej gminy.
Zaapelowai r6wniez o unikanie spor6w i wykonywanie obowiajzk6w radnego. Wyrazil
przekonanie o szkodliwosci funkcjonowania powiat6w dla calego samorzadu. Stwierdzil, ze
konieczna jest ich likwidacja i podzial kompetencji mi^dzy gmin? a wojew6dztwo.
Podzi^kowal wszystkim za wsp6tprace^ i zyczyl zdrowia.

Radny Powiatu Pan Mieczyslaw Nowak przypomnial, ze sprawowal sw6j mandat zaledwie
przez 1,5 roku. Stwierdzil, ze w swojej dziatalnosci stara! si? byc przekaznikiem pr6sb z
Gminy do Powiatu. Wyrazil wdzi^cznosc dla wyborc6w za sw6j dlugi staz w samorza_dzie
terytorialnym.

Pkt 7 poiv:|<lku posiedzenia - Wystqpienie Przewodnicz^cego Rady Gminy Kolbiel.

Przewodniczacy Rady Gminy Kolbiel Pan Adam Roslaniec przedstawil informacj?
podsumowuJEic^prac^ Rady Gminy Kotbiel w kadencji 2006 - 2010.
Sesji Rady Gminy Kolbiel - 38 w tym nadzwyczajnych zwolywanych na wniosek W6jta - 5.
Uchwa! Rady Gminy Kolbiel - 219
Posiedzen Komisji: Rewizyjnej - 32, Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy - 27,
Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych - 38, Rolnictwa, Przemyslu,
Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczeristwa i Porza_dku Publicznego (w
tym jedno wsp61ne z komisja_ budzetu) - 35, Doraznej do Opracowania Zmian w Statucie
Gminy oraz Opracowania Statut6w Solectw -2, Wsp61nych posiedzen wszystkich Komisji -
15. Razem posiedzen Komisji - 149

Podziekowal za 8 lat wsp61pracy W6jtowi Gminy Panu Adamowi Budycie, kt6rego okreslil
mianem swojego przyjaciela.
Podzi^kowal za wsp61prac^ Zast^pcy W6jta Pani Ewie Mazek. Podziekowal za wsp61prac?
radnym i pracownikom Urz^du Gminy.
Stwierdzil, ze przez 8 lat dziatalnosci w Radzie Gminy Kolbiel zwiazal si? z wieloma
radnymi. Kadencj^ 2006- 2010 ocenil jako czas dobry dla gminy Kolbiel. Zgodzit sif z
przedm6wcami, ze nie jest mozliwe zaspokojenie wszystkich potrzeb i oczekiwan
mieszkanc6w. Wyrazil swoje zadowolenie, ze w wi^kszosci spraw radnym udalo sie^
wypracowywac kompromisowe stanowisko. Stwierdzi!, ze przez 2 kadencje rada gminy
realizowala plan rozwoju lokalnego. Zaapelowal do wszystkich, kt6rzy obejma_ mandat
radnego o uchwalenie takiego planu, bo takie dzialanie sprawdza si? korzystnie w praktyce.
Wyrazil swoje niezadowolenie z klamstwa, nienawisci i zawisci, jakie jego zdaniem zaczyna
sie^ szerzyc w lokalnym zyciu publicznym.



Stwierdzil, ze wierzy w madrosc i dojrzalosc lokalnego spoleczenstwa, dzi^ki kt6rym dokona
ono wiasciwych wybor6w, ludzi kt6rzy b^da^dzialac dla dobra swojej malej ojczyznyjakaJest
Gmina Kolbiel.

Nastejmie realizujac pkt 8 porzajdku obrad W6jt Gminy i Przewodniczacy otrzymali i
wreczyli podzi^kowania radnym, soltysom, kierownikom gminnych jednostek
organizacyjnych i pracownikom wsp6^racuja,cym bezposrednio z W6jtem i Rada^ Gminy
Kolbiel.

Przewodniczacy podziekowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady XXXVIII Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 19".

Do protokolu dola,czono:

1. List^ obecnosci radnych.

2. List$ obecnosci sottys6w.

3. Teksty przyj^tych uchwal wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok61 zakonczono.

, sV^c<^
Pawel Calka /


